



Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

16/05/2022

To whom it may concern

Patient Name: Kolesnichenko Evgenii -880104884

60 days hospitalization €84,200

Not including special medication if needed**Not including** special pharmacy services (if needed), related medical services: imaging, laboratory tests,

Consultation, follow up, Blood products (if needed) etc.

PLEASE NOTE:

1. Radiotherapy treatment if needed, will be given as a supplement estimation of cost After the simulation
- 2-Not including Blood products and Pharmacy services that are not included in the routine treatment.

Not including operationThe description and cost of medical services will be based on the price list published on the Ministry of Health website at: <http://www.health.gov.il>.

A medical coordinator will accompany you at Sheba Medical Center free of charge.

Price quoted does not include accommodation.

Cost Estimate for Bone Marrow Transplantation**1. Assessment:**

Physician consultations, laboratory tests, pathology revision, imaging, hematological tests, bone scintigraphy, pulmonary function tests, MUGA, bone marrow biopsy, CT and ultrasound scans, nuclear medicine, etc.

€7,500-14,100

We would like to bring to your attention that the patient may need to undergo pre-transplant treatment. After the assessment at Sheba Medical Center, you will be provided



Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

with an updated cost estimate for the treatment proposed by the attending physician, who will also explain the risks and benefits of Bone Marrow Transplantation.

2. Donor search, collection and transportation:

1. HLA confirmatory typing (per test)	€1,600
2. Donor search budget (depending on number of searches)	€470 per one search
*Prior to the donor search the patient will need to deposit \$5,000	
4. Budget for single collection from one donor and transportation (except from US donors)	up to €18,750
3 I.GEMTUZUMAB 5 MG OZOGAMICIN MYLOTARG	€38,400

4. The type of transplantation required will be determined based on the test results:

1. Allogeneic Donor Transplantation	€144,100
OR	
2. Allogeneic Haploid Donor Transplantation	€144,100

The price includes:

- Up to 30 hospitalization days in the Department of Bone Marrow Transplant.
- Ambulatory follow-up visits up to 2 months from the discharge date (physician consultation's & routine blood test).
- Chemotherapy related to the transplantation.

The price does NOT include:

- Treatment for the basic disease; dental treatment; radiotherapy; blood products; central line insertion; TPN; special pharmacy services, such as Rituximab, Mylotarg, Neupogen, Treosulfan, Tiotepa/Tepadina, Emend, etc.
- Blood products. Cost per unit of blood approx. \$265, expected about 50-200 units.
- Medical procedures/operations (such as IT testing) besides the transplantation will be charged separately.
- Assessment for donor (blood tests, typing, etc.) approx. €950-1,880
- Stem cell collection for cryopreservation (if needed) €21,550
- Storage for up to 5 years, paid in advance (if needed) € 3,840
- Accommodation and transportation neither for the patient nor for the accompanying person.



SHEBA GLOBAL
Tel HaShomer | Patient Services

Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

Notes:

1. Additional charge in case of cord blood transplantation (for one dose and if needed) €14,050.
2. Quoted prices are valid for up to two months.
3. All the necessary tests and treatments will be charged under the tariff of the Israeli MoH for tourist patients.
Any additional Hospitalization days will be charged at a rate of €1,560 per day and any days of and any days of hospitalization in the ICU will be charged at €3,700 per day during 4 first days, and €2,800 from 5th day.
- 4.
5. The treating physicians may determine that other diagnostic tests other than those listed above are necessary (such as US, CT, MRI, etc.); the costs of which are not included in this estimate. 6. The patient will be charged under the tariff of the Israeli MOH for tourists. The description and cost of medical services will be based on the price list published on the Ministry of Health website at: <http://www.health.gov.il>.
6. Regarding the **post-transplantation period**, the treating physicians may determine that other treatments and/or diagnostic tests other than those listed above are necessary (such as US, CT, MRI, special lab tests, etc.).
7. A relative should accompany the patient.
8. The patient has to arrive with all physical pathology samples and all imaging tests CD'S.

Payment:

When the patient is ready for the transplantation, you will be required to deposit the full payment for the bone marrow transplantation.

A deposit of €188,000 is required before starting the process.



SHEBA GLOBAL
Tel HaShomer Patient Services

Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

Payment

A deposit is required before scheduling the operation
And the arrival at S.M.C.

Payment can be made by means of a bank transfer to our
account,

The details of which are given below.

Account Details: Medical Research and Development Fund

Sheba Medical Center: Account No. 508637/88 Bank Leumi Le Israel, Branch
800

19 Herzl Street, Tel Aviv, Israel

Swift #LUMIILITXXX

IBAN CODE#IL29010800000050863788

International Medical Tourism Division
Sheba Medical Center, Israel





Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

05.16.2022

Для предъявления по месту требования

Имя пациента: Колесниченко Евгений -880104884

60 дней госпитализации

90 000 долларов

Не включая специальные лекарства при необходимости

Не включая специальные аптечные услуги (при необходимости), сопутствующие медицинские услуги: визуализация,

лабораторные тесты,

Консультация, последующее наблюдение, продукты крови (при необходимости) и т. д.

пожалуйста, обратит внимание:

1. Лучевая терапия, если она необходима, будет предоставлена в качестве дополнительной оценки стоимости.

После симуляции

2-Не включая препараты крови и аптечные услуги, не включенные в программу лечение.

Не включая операцию

Описание и стоимость медицинских услуг будут основываться на прайс-листе, опубликованном на сайте

Министерства здравоохранения по адресу: <http://www.health.gov.il>.

Медицинский координатор будет бесплатно сопровождать вас в Медицинском центре Шиба.

Указанная цена не включает проживание.

Оценка стоимости трансплантации костного мозга

1. Оценка:

Консультации врачей, лабораторные исследования, ревизия патологии, визуализация, гематологические исследования, сцинтиграфия костей, исследование функции легких, МУГА, биопсия костного мозга, КТ и УЗИ, ядерная медицина и т. д.

8000-15000 долларов США

Обращаем Ваше внимание, что пациенту может потребоваться предтрансплантационное лечение. После оценки в Медицинском центре Шиба вам будет предоставлена



Tel: +972-3530-3100
Fax: +972-3530-8040

с обновленной оценкой стоимости лечения, предложенной лечащим врачом, который также объяснит риски и преимущества трансплантации костного мозга.

2. Поиск, сбор и транспортировка доноров:

- | | |
|---|------------------------|
| 1. Подтверждающее типирование HLA (за тест) | 1700 долларов США |
| 2. Бюджет поиска донора (в зависимости от количества поисков) | 500 долларов за одного |

поиск

* Перед поиском донора пациенту необходимо внести депозит в размере 5000 долларов США.

- | | |
|--|-----------|
| 4. Бюджет на разовый сбор от одного донора и транспортировку (кроме доноров США) | вплоть до |
|--|-----------|

20 000 долларов

3 I.GEMTUЗУМАБ 5 МГ ОЗОГАМИЦИНМИЛОТАРГ

40 950 долларов США

4. Тип необходимой трансплантации будет определен на основании результатов теста:

- | | |
|---|------------------|
| 1. Аллогенная донорская трансплантация
или | 154 000 долларов |
| 2. Аллогенная гаплоидная донорская трансплантация | 154 000 долларов |

В стоимость входит:

- До 30 дней пребывания в отделении трансплантации костного мозга.
- Амбулаторные контрольные визиты до 2 месяцев с даты выписки (консультация врача и плановый анализ крови).
- Химиотерапия, связанная с трансплантацией.

В стоимость НЕ входит:

- Лечение основного заболевания; стоматологическое лечение; лучевая терапия; продукты крови; вставка центральной линии; ТПН; специальные аптечные услуги, такие как Ритуксимаб, Милотарг, Нейпоген, Треосульфат, Тиотепа/Тепадина, Эменд и др.
- Продукты крови. Стоимость единицы крови ок. 265 долларов, ожидается около 50-200 единиц.
- Медицинские процедуры/операции (например, обследование ИТ), помимо трансплантации, оплачиваются отдельно.
- Оценка донора (анализы крови, типирование и т.д.) ок. 1000-2000 долларов
- Сбор стволовых клеток для криоконсервации (при необходимости) 23000 долларов
- Хранение до 5 лет, оплата вперед (при необходимости) 4100 долларов
- Проживание и транспортировка ни больного, ни сопровождающего лица.



Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

Оплата:

1. Доплата в случае трансплантации пуповинной крови (за одну дозу и при необходимости) 15 000 долларов США.
2. Указанные цены действительны до двух месяцев.
3. Все необходимые анализы и лечение будут оплачиваться по тарифу МЗ Израиля для пациентов-туристов.
4. За каждый дополнительный день госпитализации взимается плата в размере 1500 долларов США в день. Госпитализация в отделение интенсивной терапии будет стоить 4200 долларов в день в течение первых четырех дней и 3150 долларов в день, начиная с пятого дня.
5. Лечащие врачи могут определить, что необходимы другие диагностические исследования, кроме перечисленных выше (например, УЗИ, КТ, МРТ и т. д.); затраты на которые не включены в эту смету. С пациента взимается плата по тарифу Минздрава Израиля для туристов. Описание и стоимость медицинских услуг будут основываться на прайс-листе, опубликованном на сайте Министерства здравоохранения по адресу: <http://www.health.gov.il>.
6. Что касается **посттрансплантационный период**, лечащие врачи могут определить, что необходимы другие методы лечения и/или диагностические тесты, отличные от перечисленных выше (например, УЗИ, КТ, МРТ, специальные лабораторные тесты и т. д.).
7. Пациента должен сопровождать родственник.
8. Пациент должен прибыть со всеми образцами соматических патологий и компакт-дисками со всеми визуализирующими тестами.

Оплата:

Когда пациент будет готов к трансплантации, вам необходимо будет внести полную оплату за трансплантацию костного мозга.

Перед началом процесса требуется депозит в размере 200 000 долларов США.

Дни госпитализации будут оплачиваться по ставке 1500 долларов США в день, а любые дни госпитализации в отделении интенсивной терапии будут оплачиваться по 3500 долларов США в день в течение первых 4 дней и 3150 долларов США с 5-го дня.

Оплата

Депозит требуется перед планированием операции и прибытием в SMC

Оплата может быть произведена посредством банковского перевода на наш

учетная запись,



Tel: +972-3530-3100

Fax: +972-3530-8040

Подробности о которых приведены ниже.

Детали учетной записи: Фонд медицинских исследований и разработок

Медицинский центр Шиба: счет № 508637/88 Банк Леуми Ле Исразль, отделение 800

Улица Герцль 19, Тель-Авив, Израиль

Свифт #LUMIILITXXX

КОД IBAN#IL290108000000050863788

Отдел международного медицинского туризма

Медицинский центр Шиба, Израиль

